
Referat af bestyrelsesmøde 
 
Mandag den 24. Juni 2019 kl. 19.00 ved den nye tilbygning til hallen 
 
Fremmødte: Kirsten, Dorte, Majken, Steffen, Per, Anders Kristian og Anne-Mette 
Afbud fra: - 
Referent: Anne-Mette 
 
Mødet er ekstraordinært og har ingen dagsorden. Mødets formål er primært en drøftelse af en evt ny 
aktivitet i forbindelse med Multiparken og en rundvisning i de nye lokaler i den gamle børnehave og i 
det nye klubhus i forbindelse med hallen. 
 
 

● Steffen laver tegning over forslag til bane bag den gamle børnehave. Der udarbejdes 
også et tilbud på udførelsen. Steffen vender tilbage efter sommerferien. 

● Ansøgning til Nordea Fonden endte desværre med et afslag. Der var søgt penge til 
revyen. 

● Revyholdet har evalueret. I september afholdes møde vedr en evt Revy 2020. 
Enkelte er ikke med næste år og nye har tilkendegivet, at de gerne vil være med. 

● Jakob Mikkelsen undersøger muligheden for opbygning af taskeskabe i det nye 
boldrum. Bestyrelsen godkender indkøb af 2 kurve til bolde. 

● AM sender ny mødekalenderen ud til alle udvalg og indhenter de sidste beretninger 
fra Generalforsamlingen. 

 
 
Bestyrelsen ønsker alle frivillige kræfter i foreningen en god sommerferie. Vi ses på den 
anden side til en ny spændende sæson. 
 


